
Besluitenlijst raadsvergadering 29 oktober 2019.

1 Rondvraag
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

2 Vaststelling van de agenda
Een door de fracties GPR/B, GL, SP, VVD, D66 en CU ingediende motie vreemd aan de 
orde van de dag ‘Trap op, trap af’ wordt geagendeerd als agendapunt 5A.
Een door de fracties GPR/B en D66 ingediende motie vreemd aan de orde van de dag 
‘Samen sneller resultaat’ wordt geagendeerd als agendapunt 5B. 
Een door de fracties D66, CU, PvdA, GL, SP en GPR/B ingediende motie vreemd aan de 
orde van de dag ‘100 km: hard zat’ wordt geagendeerd als agendapunt 5C
Een door de fractie VVD ingediende motie vreemd aan de orde van de dag 
‘Flexwoningen’ wordt geagendeerd als agendapunt 5D.

De agenda wordt met deze wijzigingen vastgesteld. 

3A Benoemen van leden van de Ombudscommissie
Voorstel om:
met inachtneming van een door de Ombudscommissie vast te stellen rooster 
van aftreden:
- voor de periode van 1 november 2019 tot 1 november 2025 te benoemen als 

lid van de Ombudscommissie: de heer D.W. van Ruitenbeek;
- voor de periode van 1 november 2019 tot 1 februari 2022 te benoemen als 

voorzitter van de Ombudscommissie: mevrouw drs. F. Palstra;
- voor de periode van 1 november 2019 tot 1 oktober 2023 te benoemen als

plaatsvervangend voorzitter van de Ombudscommissie: mevrouw drs. A.W.M. 
Aretz.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen. 
De heer Van Ruitenbeek legt de belofte af. 

Bespreekstukken (waarover debat en besluitvorming plaatsvindt)

5 Omgevingsvisie Buitengebied
Voorstel om:
a vast te stellen de Nota van Zienswijzen Omgevingsvisie Buitengebied
b vast te stellen de Nota van Wijzigingen Omgevingsvisie Buitengebied
c met in achtneming van het hiervoor gestelde langs elektronische weg, en 

met een volledige verbeelding daarvan op papier, vast te stellen de bij dit 
besluit behorende Omgevingsvisie Buitengebied;

d de extra uitvoeringskosten van de Omgevingsvisie Buitengebied van 
€ 210.000,00 eenmalige kosten op te nemen in de Begroting van 2020 en 
verder.

Het door de fractie GL ingediende amendement ‘Biomassacentrales – meestal geen goed 
idee’ wordt na discussie ingetrokken. 

Het door de fracties VVD, CDA, PvdA en D66 ingediende amendement ‘Goed onderzoek, 
goed plan’ wordt unaniem aangenomen.

Het geamendeerde voorstel wordt unaniem aangenomen.



De door de fracties GL en GPR/B ingediende motie ‘Implementeer de Atlas van het 
landschappelijk groen en erfgoed van Nederland in het gemeentelijke beleid’ wordt 
unaniem aangenomen.

TOEZEGGING
Wethouder Haverkamp zegt toe na te gaan of alles wat in de Atlas vermeld staat is 
verwerkt in de omgevingsvisie en zo niet, dat de visie daarmee zal worden aangevuld. 

Hamerstukken (waarover alleen besluitvorming plaatsvindt)

5  VERVALLEN
Zie agendapunt 3A

5A Motie vreemd aan de orde van de dag ‘Trap op, trap af’
De motie wordt unaniem aangenomen.

5B Motie vreemd aan de orde van de dag ‘Samen sneller resultaat’
De motie wordt na een toezegging van de wethouder aangehouden.

TOEZEGGING
Wethouder Hofstede zegt toe om voor het einde van het jaar in een raadsbrief aan te 
geven hoe het college zal omgaan met deze motie. 

5C Motie vreemd aan de orde van de dag ‘100 km: hard zat’
De motie wordt unaniem aangenomen. 

5D Motie vreemd aan de orde van de dag ‘Flexwoningen’
De motie wordt aangenomen met 23 stemmen voor (GL, D66, PvdA, SP, CDA, VVD, CU) 
en 3 stemmen tegen (GPR/B).

Stemverklaringen
Fractie CDA deelt mee dat zij na ampele afwegingen heeft besloten om in te stemmen 
met de motie
Fractie GPR/B kan leven met het principe van flexwoningen en de toezegging van de 
wethouder om dit in de regio af te stemmen, maar vindt het onduidelijk wat de motie 
hierop aanvult. De fractie stemt daarom tegen de motie. 
Fractie SP is niet overtuigd wat de motie gaat opleveren maar geeft deze het voordeel 
van de twijfel en stemt voor de motie. 

TOEZEGGING
Wethouder Hofstede zegt toe om de toepassing van flexwoningen in de regio te 
bespreken in het subregionaal en regionaal overleg. 

6 Aansluiting werkgeversvereniging VNG niet-gemeenten door ODRA
Voorstel om:
een positieve zienswijze te geven op het voornemen van het algemeen bestuur 
van de ODRA om lid te worden van de werkgeversvereniging VNG niet-
gemeenten per 1 januari 2020.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen. 



7 Controleprotocol 2019 
Voorstel om:
het controleprotocol inclusief normenkader ten behoeve van de controle op de
rechtmatigheid 2019 vast te stellen.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen. 

8 Verordening Adviesraad sociaal domein
Voorstel om:
vast te stellen de verordening tot wijziging van Verordening Adviesraad Sociaal 
Domein gemeenten Rheden en Rozendaal 2015 en de notitie richtlijnen en 
uitgangspunten Adviesraad cliënten- en inwonerparticipatie.

Het voorstel wordt aangenomen met dien verstande dat de fractie CDA wordt geacht te 
hebben tegengestemd. 

Stemverklaringen:
Fractie CDA deelt mee dat in maart uitvoerig is gediscussieerd over de doorstart van de 
adviesraad. De fractie heeft uiteindelijk tegen gestemd omdat de huidige tijd niet vraagt 
om een vaste commissie, maar om flexibiliteit zodat snel gewisseld kan worden tussen 
doelgroepen en thema’s. De fractie vindt het niet gepast om deze discussie over te doen 
in het kader van deze verordening. De fractie stemt tegen het voorstel omdat het debat 
in de voorbereidende vergadering de opvatting heeft bevestigd dat de doorstart van de 
adviesraad met veel onduidelijkheden gepaard gaat. 
Fractie PvdA kan van harte instemmen met het voorstel. Vooral de borging van de 
doelgroepen in werk- en themagroepen is een goede zaak. De fractie wenst de 
selectiecommissie veel wijsheid bij de selectie van nieuwe leden van de adviesraad. 
Fractie D66 is blij met verordening en dat doorgegaan kan worden met de adviesraad. 
De fractie hoopt op enthousiaste leden van deze raad die het college kunnen voorzien 
van adviezen, meningen, denkbeelden en concrete voorbeelden. De fractie wenst hen 
veel succes.
Fractie GL hoopt dat de nieuwe adviesraad een goede chemie heeft en zinvolle 
adviezen kan geven. De fractie hoopt dat het college inwoners zal blijven betrekken en 
zich niet afhankelijk zal maken van de adviesraad. Ook hoopt zij dat jongeren actief 
betrokken zullen blijven, al dan niet als onderdeel van de adviesraad. 
Fractie SP is blij met de poging om een nieuwe adviesraad op te zetten. Deze kan van 
grote waarde zijn voor de gemeente, cliënten, inwoners en gemeenteraad. De fractie 
gaat ervan uit dat er serieus moeite wordt gedaan om cliënten en gebruikers te 
betrekken zodat cliëntenparticipatie goed van de grond komt. De fractie hoopt dat niet 
pas na 4 jaar, maar ook tussentijds, geëvalueerd wordt en dat de raad hierover wordt 
geïnformeerd. 

9 Startnotitie Velp tussen Broek en Water: de herontwikkeling van het 
ziekenhuisterrein e.o.
Voorstel om:
- om de Startnotitie Velp tussen Broek en Water en bijgevoegd vlekkenplan 

vast te stellen als richtinggevende documenten voor het vervolgproces, 
waaronder het in overleg met belanghebbenden en omwonenden opstellen 
van een kadernota;

- € 100.000,00 als voorbereidingskrediet beschikbaar te stellen vanuit de 
Reserve Risicobuffer Grondexploitaties.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen. 



Stemverklaring:
Fractie D66 is blij met de startnotitie, omdat het goed is om bij een dergelijke 
gebiedsontwikkeling met elkaar te praten over richting en kaders. Dit kan een 
belangrijke stap zijn in het oplossen van de gemeentelijke en regionale woonopgave. In 
de startnotitie staat niets over duurzaamheid. De fractie doet de oproep om ervoor te 
zorgen dat de herontwikkeling ook bijdraagt aan schone energie en circulaire economie. 
Ook zou de fractie graag een markante entree zien van Velp dat energieneutraliteit 
uitstraalt, bijvoorbeeld met een windmolen. 

10 Voorstel om:
1 Vast te stellen van besluiten n.a.v. aan de raad gerichte brieven

Conform voorstel
2 Vast te stellen van de notulen van de raadsvergadering van 24 september 

2019
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld

3 Kennis te nemen van de LTA inclusief lijst van toezeggingen.
V.k.a.

4 Vast te stellen van besluiten n.a.v. lijsten van stukken ter kennisneming
V.k.a.

T.a.v. agendapunt 10.4.4 (Herfstrapportage)
Fractie PvdA vraagt om dit onderwerp te agenderen voor een voorbereidende 
vergadering. 
Fractie VVD vraagt eveneens om dit onderwerp te agenderen voor een voorbereidende 
vergadering omdat deze rapportage de fractie enige zorgen geeft over de financiële 
situatie gedurende het jaar 2019

T.a.v. agendapunt 10.4.6 (Uitvoeringsprogramma Toezicht en handhaving 2019 en 
2020)
Fractie CDA vraagt om dit onderwerp te agenderen voor een voorbereidende 
vergadering, omdat hierover nog veel vragen zijn die zij aan het college willen stellen. 

11 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering


